

[Bil. 227 Dis. 2023: UMPA lancer Rimba Komuniti sebagai inisiatif penghijauan kampus lestari](#)



[Campus Life](#)

[UMPSA lancar Rimba Komuniti sebagai inisiatif penghijauan kampus lestari](#)

27 December 2023

PEKAN, 22 Disember 2023 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) telah melancarkan tapak baharu yang dikenali sebagai Rimba Komuniti terletak di kampus Pekan.

Tapak baharu Rimba Komuniti yang berkeluasan 6.7 ekar ini merupakan salah satu lokasi Rimba Lestari yang merupakan projek kerjasama antara UMPSA dan Institut Penyelidikan

Campus Life

Pengerusi Lembaga Pengarah Universiti lawat UMPSA Kampus Gambang dan

28 November 2023

GAMBANG, 23 November 2023 – Pengerusi Lembaga Pengarah Universiti Malaysia Pa
Dato' Seri Abdul Razak Jaafar telah mengadakan lawatan ke UMPSA kampus Gambang s
pada 2 November lalu.

General

UMPSA hargai dan kenang jasa pesara

2 January 2024

PEKAN, 18 Disember 2023 - Naib Canselor Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah Yuserrie Zainuddin hadir menyampaikan sijil penghargaan dan persaraan kepada Pengerusi Pengurusan, Hajah Sabarehan Haji Ismail.

Beliau turut menyampaikan sijil penghargaan dan persaraan kepada pasangan Allahyarham Murzalina Sh Murad.

Allahyarham Mustafa Kamal Daud telah kembali pada rahmatullah pada 3 September 2023.

Student

Parlimen Mahasiswa UMPSA bahas 4 teras usul

15 December 2023

PEKAN, 3 Disember 2023 - Parlimen Mahasiswa Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdul Aziz (UMPSA) dilaksanakan buat kali ketiga selama dua hari yang diadakan di Dewan Senat UMPSA, Pekan.

Sidang dihadiri seramai 102 Ahli Dewan bagi Parlimen Mahasiswa UMPSA yang terdiri daripada 40 ahli Dewan, 40 ahli Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) dan 22 ahli Majlis Perwakilan Alumni (MWA) dan ahli Majlis Perwakilan Kelab berdaftar di Jabatan Hal Ehwal Pelajar dan Alumni (JHEPA) dan ahli Majlis Perwakilan

Student

Pemilihan MPP UMPSA Sesi 2023/2024 berjalan lancar

27 December 2023

GAMBANG, 21 Disember 2023 - Suasana penuh semangat demokrasi melanda kampus U
Abdullah (UMPSA) ketika para mahasiswa aktif turut serta dalam proses Pemilihan Maj
2023/2024.

Sesi pengundian yang berlangsung di Kompleks Sukan UMPSA Kampus Gambang dan D
bermula pada pukul 9 pagi hingga 5 petang telah mencapai kejayaan besar dengan penye

Student

51 mahasiswa UMPSA bakal bersaing dalam Pilihan Raya Kampus Sesi 2023/

19 December 2023

GAMBANG, 15 Disember 2023 – Proses penamaan calon Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) Sultan Abdullah (UMPSA) Sesi 2023/2024 berjalan lancar dan menyaksikan seramai 51 calon merebut 27 buah kerusi yang dipertandingkan iaitu lapan kerusi bagi calon umum dan 19 kerusi bagi calon khas. Pilihan Raya Kampus Sesi 2023/2024 kali ini.

International

UMPSA laksana Audit Validasi Program Kawal Selianya di Muscat College

28 December 2023

OMAN, 19 Disember 2023 - Delegasi Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) melaksanakan Audit Validasi Program Kawal Selianya di Muscat College, Oman.

Delegasi UMPSA yang diketuai oleh Dekan Fakulti Komputeran (FK), Profesor Madya disertai oleh Timbalan Dekan (Akademik) Fakulti Pengurusan Industri (FPI), Dr. Syed Kanan, Pusat Kerjasama Strategik Akademik, Nor Ilma Mustafa Kamal.

Research

[Ts. ChM Dr. Ahmad Zamani cipta DECO2X bahan pemangkinan tukarkan gas metana](#)

19 December 2023

GAMBANG, 19 Disember 2023 - Teknologi tenaga kepada produk (*Power to X*) merupakan teknologi yang menggunakan tenaga sumber baharu seperti tenaga solar atau tenaga angin sebagai tenaga pemangkinan untuk menghasilkan gas karbon dioksida dengan gabungan hidrogen kepada produk lain seperti gas metana, metanol, ammonia, dan lain-lain.

Teknologi ini dapat menyelesaikan masalah pembebasan gas karbon dioksida ke alam semesta. Teknologi ini diharapkan dapat membantu mencapai target *carbon by 2050*.

[Research](#)

[Ts. Dr. Nurul Nadrah Aqilah cipta perisian meramal paras air sungai bagi meng](#)

27 December 2023

PEKAN, 26 Disember 2023 – Kesukaran menganalisis data paras air yang merupakan kawasan banjir mencetuskan idea kepada seorang penyelidik dan pensyarah Fakulti Tek Ts. Dr. Nurul Nadrah Aqilah Tukimat, 38 untuk menghasilkan *WALES Simulator*, perisian y berdasarkan pemboleh ubah meteorologi seperti hujan dan sejatan.

Community

UMPSA, Trash Hero Kuantan dan Alam Flora berjaya bersihkan 67.4 kg sampah

15 December 2023

KUANTAN, 25 November 2023 - Pusat Kecerdasan Bahan Termaju (Pusat Bahan), UMP Abdullah (UMPSA) dengan kerjasama Trash Hero Kuantan dan Alam Flora Sdn. membersihkan 67.4 kilogram sampah dari Pantai Pelindung, Beserah melalui aktiviti pemb

Menurut Pengarah Pusat Bahan, ChM. Dr. Izan Izwan, program itu diadakan bertujuan untuk para pelajar UMPSA akan kepentingan menjaga kebersihan pantai.

[Academic](#)

[Tenaga pengajar bahasa pantai Timur komited aktif tingkatkan profesionalisme](#)

22 December 2023

PEKAN, 21 November 2023 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) me
Profesionalisme Tenaga Pengajar Bahasa Wilayah Pantai Timur melalui pembelajaran akt
khidmat komuniti di bawah inisiatif program Profesor Turun Padang.

Program ini mendapat kerjasama Pusat Jalinan Industri dan Masyarakat, UMPSA dan tig
Pantai Timur.

Student

Program Underwater Robot Challenge 2023 tarik minat pelajar sekolah pelajari

22 December 2023

PEKAN, 9 Disember 2023- Pasukan Sekolah Menengah Kebangsaan Ulu Sapi, Sabah (KUS) memenangi pertandingan kategori sekolah menengah manakala kategori sekolah rendah pula dimenangi oleh Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Peranting, Seremban. Pertandingan *Underwater Robot Challenge 2023* yang berlangsung di Pusat Selaman dan Penyelidikan (USS) Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Pekan baru-baru ini.

Community

Profesor Turun Padang: Teknologi dan inovasi bersama kaum asal Batik

15 December 2023

HULU TEMBELING, 13 Disember 2023 – Dalam usaha meningkatkan taraf kehidupan Kampung Bengoi, Ulu Tembeling, Pahang, pensyarah Fakulti Teknologi Kejuruteraan Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA), Profesor Madya Ts. Dr. Amir Malaysia Society (MCM) dan *Malaysian Green Technology and Climate Change Corp* Program Celik Teknologi bersama masyarakat di sana.

General

120 anak staf UMPSA sertai Program Meneroka Matematik

22 December 2023

PEKAN, 21 Disember 2023 - Seramai 160 peserta yang terdiri daripada anak-anak staf UAB (UMPSA) menyertai Program Meneroka Matematik yang diadakan di kedua-dua lokasi pada Isnin lalu.

[Academic](#)

[UMPSA dan Tianjin University tawar program Ijazah Dual](#)

7 December 2023

TIANJIN CHINA, 5 Disember 2023 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) telah membuat lawatan rasmi ke Tianjin University (TJU) bagi membuat persediaan program Ijazah Dual (Dual Degree Program).

[Awards](#)

[UMPSA umum pemenang Pertandingan Penulisan Sempena Ulang Tahun Ke-](#)

28 December 2023

PEKAN, 18 Disember 2023 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) meraikan pemenang pertandingan penulisan dan dua hadiah sagu hati bagi Pertandingan Penulisan Rencana/Ilmiah/ Komentari 2023 oleh Pusat Komunikasi Korporat (PKK) baru-baru ini.

Pensyarah Pusat Sains Kemanusiaan (PSK), Dr. Hasnah Hussin dinobatkan sebagai pemenang pertandingan penulisan artikelnya yang bertajuk 'Terpahat Dalam Kenangan: UMPSA Menangani COVID-19 (2020-2022)'. Beliau juga menerima hadiah sagu hati sebagai pemenang pertandingan penulisan.

[Experts](#)

[Terpahat Dalam Kenangan: UMPSA Menangani COVID-19 \(2020-2021\): Satu](#)

22 December 2023

Pada hari ini, negara boleh dikatakan telah mampu menarik nafas lega kerana wabak CO secara amnya ia masih wujud. Tetapi disebabkan rakyat Malaysia telah mengambil langkah vaksin dan penjagaan kesihatan, maka kita dapat menjalankan aktiviti seharian seperti biasa semestinya berbeza antara individu, institusi dan badan-badan tertentu.

Experts

Perpustakaan UMPSA: Menelusuri Evolusi 21 Tahun

22 December 2023

“Dalam kita ghairah membangunkan universiti, politeknik dan kolej komuniti, peruntukan untuk khutub khanah di universiti. Sedangkan di gedung inilah tersimpul segala perkara yang menjadi khazanah kebijaksanaan sesebuah bangsa.”

Yang Berhormat Dato' Seri Mohamed Khaled Nordin
Menteri Pendidikan Tinggi
22 Februari 2023 (Rabu)
Dewan Za'ba, Kementerian Pendidikan Tinggi, Putrajaya

[Experts](#)

[UMPSA Gemilang: Merentas Masa dengan Semangat Cipta, Cinta, dan Citra](#)

29 December 2023

Melangkah ke ambang keunggulan pendidikan, Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdu
kegemilangannya di setiap pelusuk mata dunia. Dengan komitmen yang kukuh untuk
merangka program-programnya sebagai landasan pelancar bagi kecemerlangan pelajar dan

[Experts](#)

[UMPSA melakar citra universiti gemilang](#)

22 December 2023

Tanggal 30 Julai 2023, penjenamaan Universiti Malaysia Pahang kepada Universiti Malaysia Pahang Seberang (UMPSA) telah melakar sejarah baharu sebagai sebuah universiti yang cemerlang sekecil apa. Kejayaan ini merupakan sebuah citra yang terhasil berasaskan usaha yang berterusan dan berkesinambungan. Citra dalam hal ini bermaksud gambaran imej atau cerminan yang dipaparkan oleh universiti. Universiti Terunggul yang diiktiraf dan dikenali peringkat dalam dan luar negara.

[Experts](#)

[Memacu kecemerlangan UMPSA bagi melahirkan pakar rujuk bertaraf dunia](#)

22 December 2023

Universiti Malaysia Pahang (UMP) dijenamakan semula kepada Universiti Malaysia Pa secara rasmi pada 30 Julai 2023 yang lalu. Penjenamaan semula itu tepat pada masar puncak kejayaan, bertepatan visinya iaitu Universiti Teknologi Terunggul. UMPSA mer Rangkaian Universiti-universiti Teknikal Malaysia (MTUN).

Experts

UMPSA: CIPTA, CINTA dan CITRA ke arah keunggulan peribadi

18 October 2023

Sebagai seorang pensyarah di Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA), saat indah apabila tercipta sejarah memasuki sebuah universiti gemilang dan terunggul di negara dan negara.

Experts

UMPSA Gemilang Cipta. Cinta. Citra Sejarah Tercipta

27 December 2023

Universiti merupakan institusi pendidikan tinggi (IPT) yang menyediakan pelbagai program pelbagai bidang ilmu. Selain daripada pengajaran dan pembelajaran, universiti juga terlibat dalam kegiatan perkembangan pengetahuan.

Experts

UMPSA Universiti Gemilang Cipta, Cinta, Citra Sejarah Tercipta

4 January 2024

Universiti Malaysia Pahang (UMP) ataupun boleh kita banggakan dengan penjenamaan ini kini dikenali sebagai Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA).¹ Terdahulu UMP ialah universiti yang berasaskan teknikal² yang menawarkan para pelajar lepasan diploma dan setaraf dengannya untuk meneruskan pengajian mereka berteraskan kejuruteraan dan juga teknologi yang beraras tinggi.

Experts

Melestarikan Bidang Kejuruteraan sebagai Bidang Pilihan Utama Anak Muda

4 January 2024

Kebanyakan anak muda kini masih lagi meragui bidang pilihan dan hala tuju mereka. Apabila ditanya, pasti ramai yang menganggap bidang kejuruteraan merupakan bidang yang interaktif dan sangat menyeronokkan?

[Experts](#)

[UMPSA Sehati Sejiwa: Bersama Mencapai Kegemilangan](#)

4 January 2024

Universiti merupakan satu institusi yang amat penting dalam melahirkan modal insan keilmuan yang tinggi serta mempunyai budi pekerti yang baik. Penguasaan ilmu dan penuniversiti akan memacu negara menjadi sebuah negara yang maju dan disegani.

[Experts](#)

[Penyelesaian Masalah Pengoptimuman melalui Kecerdikan Kawan](#)

22 December 2023

“Pengoptimuman adalah revolusi sebenar proses membuat keputusan”. Itulah bait tersohor saintis matematik terkenal Amerika Syarikat, George Dantzig (1914-2005). Secara harfiah, ia bermaksud mendapatkan suatu keputusan minimum atau maksimum terbaik tertakluk pada syarat-syarat tertentu.

[More Create Newsletter](#)

PENAUNG

Profesor Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin

KETUA EDITOR

Mimi Rabita Abdul Wahit

EDITOR

Safriza Haji Baharuddin

WARTAWAN/PENULIS

Nur Ainaa Adhreena Muhamad Shukri
Nor Salwana Mohammad Idris
Nur Hartini Mohd Hatta
Hafizatulazlin Abdul Aziz

PENTADBIR WEB

Mohd Suhaimi Hassan

PEREKA GRAFIK

Noor Azhar Abd Rasid

JURUFOTO

Khairu Aidilnisha Rizan Jalil
Zaffaruddin Hamzah

Sidang Editorial b
terhadap tulisan yan
tidak mengubah isi
semestinya menggo
pendapat dan sikap b
tidak boleh diterbitk
Ketua Editor. Segala
ada disiarkan atau
Sumbangan karya be
Pusat Komunikasi Ko

EDITOR

Pusat Komunikasi Ko
Jabatan Canseleri
Universiti Malaysia Pa
Al-Sultan Abdullah
26600 Pekan, Kuantan
Tel : 09-431 5000
E-mel : pro@umpsa.



UMPSAMalaysia
www.umpsa.edu.my

TEKNOLOGI
UNTUK
MASYARAKAT



• 83 views

[View PDF](#)